
 
PROTOKÓŁ 

LXII sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 22 grudnia 2023 r. 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.35. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny – 

Sławomir Kopacz, Przewodniczący Rady Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Emilia Bąk 

– Skarbnik Gminy Bieliny, Jadwiga Wójcik – Sekretarz Gminy Bieliny, 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny – Elżbieta Bernat, Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy Bieliny  - Dorota Rzepka, radni Gminy Bieliny – Robert Bernat, Jan 

Brożyna, Henryk Durlej, Jerzy Bęben, Marek Brożyna, Marcin Brożyna, Dariusz 

Piotrowski, Barbara Herbuś, Krzysztof Pawlik, Dariusz Sala, Grażyna Sitek, Emil 

Szczepaniak. Na sali obecni byli również sołtysi.  

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 listopada 

2023 roku 

4.  Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/503/23 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2049 

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/504/23 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Bieliny na 2024 rok 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/505/23 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na remont drogi powiatowej nr 1314T w 

miejscowości Huta Nowa od km: 2+660 do km 3+205 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/506/23 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XI/90/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 

0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/507/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla województwa Świętokrzyskiego na realizację 

zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa 

sygnalizacji świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu drogi 

wojewódzkiej nr 753 z drogą powiatową 0325T oraz drogą gminną 308012T” 



10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/508/23 w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/509/23 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej 

oraz kandydata na strażaka ratownika OSP 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/510/23 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/511/23 w sprawie utworzenia linii 

komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/512/23 w sprawie określenia zmiany 

wzoru deklaracji o wysokość i opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/513/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

najem dotychczasowemu najemcy miejsc parkingowych znajdujących się na 

działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 729/2, położonej w obrębie 0003 

Bieliny Poduchowne, stanowiącej własność Gminy Bieliny – na czas oznaczony 

do trzech lat 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/514/23 w sprawie przystąpienia Gminy 

Bieliny do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby z 

niepełnosprawnością"- edycja 2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/515/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

udział w projekcie oraz upoważnienia Wójta Gminy Bieliny do podpisania 

umowy partnerskiej na rzecz realizacji Projektu pn."eRual resillience" w ramach 

Programu Interreg Region Morza Bałtyckiego 2021-2027" 

18. Pytania/Odpowiedzi 

19. Zamknięcie obrad sesji 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 



Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z 

dnia 30 listopada 2023 roku 

 

Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 listopada 

2023 roku. Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr LXI/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia  30 listopada 2023 

roku. 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z 
dnia 30 listopada 2023 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 



3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

 Protokół Nr LXI/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 listopada 2023 roku 

został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

3. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami. 

Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami tj. od  30 listopada 2023 roku: 

 

01 grudnia - odbyło się spotkanie dotyczące powołania spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa przy udziale Krajowego Zasobu Nieruchomości. Jako jednemu z tych 

samorządów w tej spółce udało się pozyskać kwotę 3 milionów złotych na 

dofinansowanie działań związanych z funkcjonowaniem spółki i budowaniem mieszkań 

na wynajem z możliwością dojścia do własności. Jak państwo wiecie wskazaliśmy 

działkę w Bielinach przy ul Kieleckiej. Ten projekt jest powoli finalizowany. Natomiast 

odbyło się kilka spotkań, które miały doprowadzić do podpisania aktu notarialnego 



tworzącego tą spółkę i tak właśnie 1-ego było takie spotkanie, później 4-ego też było 

kolejne spotkanie, w którym uczestniczyli wójtowie i przedstawiciele krajowego zasobu 

nieruchomości. Ostatecznie 12 grudnia podpisaliśmy tą umowę i to jest jakby kolejna 

spółka, która już na terenie województwa świętokrzyskiego będzie funkcjonować. Jedna 

jest już zawiązana wcześniej tam są samorządy nie tylko z województwa 

świętokrzyskiego, ale też są samorządy z województwa małopolskiego  i oni już są na 

takim etapie, że już zaczęli tą budowę. W naszym tamie jest12 gmin, ale jeszcze będą 

kolejne. Jest to dosyć duże przedsięwzięcie. Spółka została zawiązana, akt notarialny 

został podpisany. Został powołany pełnomocnik, który zajmuje się organizacją spółki. 

Spółka ma już siedzibę w Daleszycach i po nowym roku będziemy przystępować do 

kolejnych działań, czyli to jest wybór organów spółki 

5 grudnia - spotkałem się z Panem Robertem Wzorkiem Dyrektorem Wydziału 

Infrastruktury Urzędu Wojewódzkiego. Rozmawialiśmy na temat inwestycji, które są 

dofinansowane ze środków z budżetu państwa 

6 grudnia - odbyło się spotkanie w Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Też  mamy 

szereg inwestycji, działań, nowe programy, do których próbujemy się dostosować, bo już 

projekty realizowane przy udziale środków pochodzących z Regionalnego Programu 

Operacyjnego tej, czy poprzedniej perspektywy w ramach Związku realizowaliśmy. 

Natomiast, jeśli chodzi o ten nowy program, czyli program inwestycji strategicznych, 

zasady realizacji partnerskiego projektu, gdzie tą stroną wiodącą jest Związek Gmin Gór  

Świętokrzyskich to musimy to wypracować bo rzeczywiście nie jest to proste 

6 grudnia – w hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Bielinach 

odbył się XIII Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej Halowej o Puchar Wójta Gminy Bieliny 

dla uczniów szkół podstawowych z terenu gminy Bieliny oraz osób dorosłych. 

7 grudnia - uczestniczyłem w mszy świętej i w spotkaniu na Świętym Krzyżu to była 

intencja związana z działaniami na rzecz rewitalizacji Świętego Krzyża 

7 grudnia – z inicjatywy Wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego Renaty Janik 

przy współpracy z Komendą Wojewódzką Policji w Kielcach  w Szkole Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Bielinach odbyło się spotkanie profilaktyczne. 

8 grudnia - uczestniczyłem w spotkaniu Pana Wojewody Zbigniewa Koniusza  

10 grudnia - w Makoszynie w nowej świetlicy z inicjatywy szkoły i rodziców  odbywał 

się kiermasz 

10 grudnia – w Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich 

przeprowadzona została Mikołajkowa Akcja Honorowego Oddawania Krwi. Pomimo 

trudnych warunków atmosferycznych akcja cieszyła się dużym zainteresowaniem. Po raz 

kolejny i za to bardzo serdecznie wszystkim mieszkańcom dziękuję, bo rzeczywiście po 

raz kolejny było bardzo dużo osób, dużo tej krwi udało się oddać przez naszych 

mieszkańców. 

13 grudnia - w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Bielinach z okazji zbliżających 

się Świąt Bożego Narodzenia odbyło się spotkanie dedykowane osobom starszym 

z gminy Bieliny.   



14 grudnia – odbyła się wyjątkowa uroczystość związana z jubileuszem mieszkańców 

gminy Bieliny, którzy w tym roku obchodzą 50. rocznicę zawarcia związku 

małżeńskiego. 

15 grudnia - spotkałem się z zarządem województwa z Panem Marszałkiem 

Andrzejem Bętkowskim, Panią Marszałek Renatą Janik, z dyrektorem Jackiem Sułkiem, 

w spotkaniu uczestniczył też Pan burmistrz Bodzentyna Dariusz Skiba i Pan wójt 

Pawłowa Marek Wojtas. Rozmawialiśmy na temat projektów realizowanych 

też na terenie naszej gminy, ale też nad strategią rozwoju województwa na kolejną 

perspektywę finansową 

15 grudnia – uczestniczyłem w spotkaniu wigilijnym nauczycieli emerytów  

16 grudnia – uczestniczyłem w spotkaniu wigilijnym w Belnie i w Makoszynie  

17 grudnia – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym strażaków gminy 

Bieliny.  W spotkaniu uczestniczyli prezesi i naczelnicy jednostek OSP z tereny gminy 

oraz przedstawiciele Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych.  

17 grudnia – uczestniczyłem w Jasełkach w Lechowie  

18 grudnia – w Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich odbyła się 

konferencja prasowa, podczas której zaprezentowana została nowowydana płyta Echa 

Łysicy pt. „Betlejem u podnóża Łysicy” wraz z promującym krążek teledyskiem do 

utworu pt. „Wigilijna noc”. 

18 grudnia - spotkałem się z przedstawicielem firmy, która przygotowuje  samochody 

strażackie. Podpisaliśmy umowę w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na 

dostawę dwóch samochodów strażackich. Środki pozyskaliśmy w kwocie ponad 1 800 

000 zł z funduszu inwestycji strategicznych za pośrednictwem Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich. Ta umowa już  została podpisana w związku z powyższym też takie 

robocze spotkanie odbyliśmy  

19 grudnia – odbyło się spotkanie opłatkowe naszych pracowników, ale też w Napękowie 

i w Centrum Klub Seniora. 

20 grudnia – w Chęcinach brałem udział w  Konwencie wójtów, burmistrzów, 

prezydentów 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/503/23 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2049 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.: Szanowni państwo  na 

komisjach  wspominałem o tym, że od wielu lat już realizując budżet praktycznie korekty 

wprowadzamy, albo na każdej, albo prawie na każdej sesji rady gminy, ale to nie dlatego, 

że budżet jest źle planowany tylko dlatego, że na bieżąco monitorujemy wykonanie tego 

budżetu i też w trakcie roku budżetowego pojawiają się i nowe zadania i nowe środki i 

one muszą być wprowadzone do budżetu i w taki sposób też funkcjonujemy. 

Mówiłem też o tym, że  od wielu lat mówi się też o reformie finansów samorządów. W 

ostatnim czasie ta dyskusja nabiera też na sile i pewnie pojawią się jakieś nowe 

rozwiązania, które  będą wspomagały też finanse samorządowe, więc też trochę jesteśmy 



przed tymi ostatecznymi rozstrzygnięciami. Niemniej jednak moglibyśmy ten budżet 

przyjmować w nowym roku w styczniu natomiast podjęliśmy decyzję o tym, aby jednak 

przyjąć budżet w grudniu, żeby już nowy rok rozpocząć w oparciu o budżet 

obowiązujący, a nie o projekt budżetu. Między innymi też dlatego, że mamy mnóstwo 

inwestycji, które są wieloletnie, które przechodzą na przyszły rok i też chcemy, żeby te 

środki, które są zabezpieczone na realizację tych inwestycji one już były potwierdzone, 

a nie zaprojektowane tylko w oparciu o projekt budżetu. 

Szanowni państwo  nie będę tak szczegółowo omawiał też jakby poszczególnych 

pozycji natomiast trochę państwu  powiem o zadaniach, które są wpisane do budżetu i 

które będziemy starali się realizować. Rozmawiamy i o budżecie i o wieloletniej 

prognozie finansowej, która  w pierwszej pozycji pokazuje to co będzie w roku 2024, ale 

też pokazuje  kolejne lata zadań inwestycyjnych i finansów i zabezpieczenia. Więc jeśli 

chodzi o to co planujemy to dochody na poziomie prawie w 70 milionów, wydatki 

ponad 80 milionów i tutaj ważne myślę jest to, o czym też mówiłem na komisjach wydatki 

majątkowe, które kształtują się gdzieś na poziomie ponad 30 milionów złotych. Wydatki 

majątkowe to wszystkie  inwestycyjne i konstruując ten budżet przyjęliśmy założenie, że 

przede wszystkim musimy ukończyć to co jest, albo rozpoczęte, albo ma pozyskane 

środki i jeszcze się nie rozpoczęło, albo też jeszcze się nie rozpoczęło, ale jest już umowa 

podpisana i lada moment będzie się to rozpoczynało. Realizujemy tak ogromny zakres 

inwestycyjny, że naprawdę musimy bardzo rozważnie podchodzić do tych zadań, bo  są 

niezwykle trudne. Dodatkowo wiemy że rosną wydatki bieżące. Czekamy na to  jakie 

będą ewentualne zmiany w systemie finansowania samorządów no bo ten budżet też 

zapewnia funkcjonowanie wszystkich instytucji, które do tej pory funkcjonują  i cały 

obszar opieki społecznej i cały obszar oświaty, szkoły to wszystko w tym budżecie ma 

zapewnione funkcjonowanie. Po uchwaleniu tego budżetu jest informacja, że w 

roku 2024 nic się w tym zakresie nie będzie zmieniało. Jeśli chodzi o dochody 

wprowadziliśmy te dochody w oparciu o informacje, które otrzymujemy, czy z poziomu 

ministerstwa, czy od pana wojewody i w oparciu też o plan dochodów własnych, które 

jak państwo wiecie na dochody własne między innymi mają wpływ kwestie podatkowe, 

o których rozmawialiśmy na poprzedniej sesji. Założenie jest takie jak powiedziałem, że 

chcemy kontynuować i skończyć inwestycje, które są niezwykle kosztowne. Jeżeli będzie 

coś się pojawiało nowego, jeżeli będziemy wprowadzać jakieś nowe zadania 

inwestycyjne to warunkiem wprowadzenia bardziej kosztownego zadania 

inwestycyjnego jest wcześniejsze pozyskanie środków zewnętrznych, które pozwolą na 

jego realizację. Przy tak dużym zakresie inwestycyjnym, który w tej chwili 

realizujemy nie bardzo sobie wyobrażam  budowanie czegoś w oparciu o własne środki, 

czegoś dużego, bo nie mówię o drobnych sprawach, ale czegoś dużego w oparciu o 

własne środki. To musi być poparte też pozyskanymi środkami zewnętrznymi. 

W budżecie znalazły się wszystkie zadania, które zostały wpisane do funduszu 

sołeckiego. 



Pierwsze takie zadanie, które będziemy realizować i które może nie jest takie 

kosztowne, ale  ono jest niezwykle ważne to odwierciliśmy studnie w Kakoninie, trafiony 

odwiert z czego się bardzo cieszymy. Dzięki temu będziemy mogli tą studnię włączyć do 

istniejącego już ujęcia. Na pewno  poprawi  to ten bilans wody, jeśli chodzi o naszą gminę. 

Realizujemy szereg inwestycji kanalizacyjnych. W tej chwili kanalizacja 

Makoszyna i Lechowa, ale to jest tak 500 000 zł, 800 000 zł, 240 000 zł i mówię o samym 

2024 roku 7 800 000 zł,  2 000 0000 zł.  To jest sama kanalizacja południowej części, a 

mieszkańcy się nie podłączają. 

Szanowni państwo ustawa zobowiązuje nas do kontroli. Byłem teraz na 

konwencie wójtów burmistrzów prezydentów, był Wojewódzki Inspektor Ochrony 

Środowiska. Zaprosiliśmy pana inspektora do nas na konwent, żeby  przedstawił 

też nowe obowiązki gmin, które  już będą w przyszłym roku mocno egzekwowane, też 

nas będą kontrolować. Wojewódzki Inspektorat  Ochrony Środowiska będzie 

kontrolować gminę jak wywiązujemy się z konieczności kontroli zbiorników 

bezodpływowych i nakładania kar.  

Prowadzimy dwa projekty drogowe. Projekt drogi od Huty Szklanej do Huty 

Starej w kierunku Wymysłowa i droga w Bielinach równoległa do ulicy Leśnej w 

kierunku Górek Napękowskich, idzie to jak po grudzie. Nie mamy na razie zgód 

wszystkich właścicieli, ale jest to zapisane w budżecie. 

Trwają prace i one w przyszłym roku zostaną zakończone przy  drodze Bieliny 

Porąbki. Wartość zadania ponad 13 mln. zł. Dodatkowo już jest wniosek o waloryzację 

złożony w sądzie, czyli o zwiększenie wynagrodzenia związanego, z tym że umowa jest 

wieloletnia, więc to pewnie też będzie generowało dodatkowe środki finansowe, bo na 

pewno ta waloryzacja będzie.  

Budowa i modernizacja dróg gminnych w miejscowości Lechów i 

Napęków. Pozyskaliśmy środki z funduszu inwestycji strategicznych Polski ład. W 

Napękowie chcemy przebudowywać tą drogę za świetlicą jak będziemy mieć już 

dokumentację. W Lechowie tak naprawdę będą dwie drogi. Już w przyszłym roku będzie 

robiona droga Poddębina, na którą jest podpisana umowa i pozyskane środki z 

funduszu dróg samorządowych i po kanalizacji to jest droga Jaźwiny. 

Pracujemy dalej nad projektem  sygnalizacji świetlnej przy remizie w Bielinach. 

W Bielinach pojawi się jeszcze jedna nowa droga, która ma dofinansowanie z funduszu 

dróg samorządowych to jest na połączeniu Bielin i Woli Jachowej równoległa do ul. 

Batalionów Chłopskich. 

Mamy podpisane umowy na budowę trzech sal gimnastycznych i  one już 

praktycznie są realizowane ponieważ, w tej chwili trwają prace projektowe i to jest w 

trybie zaprojektuj wybuduj to jest Belno, Makoszyn i Huta Podłysica. Chcemy, aby na 

września 2025 roku młodzież już mogła z tego korzystać. 



Trwa przebudowa stadionu w Bielinach. Rzeczywiście już te prace mocno są 

zaawansowane. Wartość tego zadania jak państwu mówiłem miało kosztować według 

pierwszej umowy 1,8 mln. zł, a  po przetargu tym już po zerwaniu umowy 5 mln. zł. 

Drogi powiatowe tj. Makoszyn od kościoła w kierunku Widełek, droga przez 

Kakonin, dalej  pracujemy nad tą drogą. Zabezpieczamy tym  budżetu środki na to, żeby 

dokończyć dokumentację i dalej pracować nad przebudową tej drogi, bo jeszcze dalej nie 

ma pozwolenia na realizację tej inwestycji i Huta Nowa tak zwana ulica Gęsia. 

Wystąpiliśmy do powiatu z wnioskiem o podjęcie wspólnych działań i 

chcielibyśmy jako gmina przejąć projektowanie dwóch dróg powiatowych tj. przebudowa 

Bieliny - Napęków przez Górki Napękowskie i Napęków od drogi 74 do cmentarza w 

Skorzeszycach. 

Kilka odcinków oświetlenia ulicznego i jeśli chodzi o Bieliny to mamy 

Bieliny Poduchowne ul Staszica, Bieliny Kapitulne ul Polna i w kierunku Baranki ul. 

Polna to znaczy połączenie Bielin z Górkami Napękowskimi, wzdłuż drogi 74, czyli tam 

jest połączenie oświetleniem Belna i Napędowa. Dwa odcinki tutaj jak się jedzie w Górki 

Napękowskie w kierunku zachodu i wschodu. W Makoszynie to jest przy 74 tutaj 

połączenie Belna i Makoszyna.  Na te fragmenty są podpisane umowy.  

Pan Tadeusz Baran sołtys sołectwa Makoszyn zapytał o brakujące  cztery słupy w 

Starym Młynie. 

Pan Wójt odpowiedział, że przedstawia te fragmenty, na które jest już podpisana 

umowa. 

Szanowni państwo  na tyle długo pracujemy w samorządzie wszyscy razem, że to 

nie jest tak, że jak się powie, że coś trzeba zrobić to wszystko się zrobi od razu. 

Popatrzmy sobie przez pryzmat Makoszyna to kanalizacja, która będzie kosztować z 10 

mln. zł w samym Makoszynie, świetlica, która kosztowała 2 mln. zł., sala gimnastyczna, 

o której mówiłem, która kosztuje ponad 3 mln. zł. Więc trzeba trochę jakby  patrzeć na 

to co robimy, co możemy. Pewnie te cztery słupy też są potrzebne. Ja nie mówię, że nie 

są potrzebne. Wszystko jest potrzebne, natomiast popatrzmy jak to wszystko wygląda. 

 Szanowni państwo ile rzeczy jest zaplanowane, ile rzeczy jest zrobione, a jak ktoś 

potrafi  zrobić wszystko od razu to zapraszam. 

Lechów Węgliska - Dąbrowa i  w Lechowie jeszcze Lechów Brzyska, Lechów 

Poddębina i Huta Nowa Folwark to jest to, na co przygotowaliśmy dokumentację. 

Pracujemy nad dokumentacją jak będziemy mieć dokumentację będziemy ogłaszać 

przetarg na wszystkie te odcinki, na które mamy pozwolenia na budowę. 

Pan Marcin Brożyna Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów odczytał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów w sprawie opinii projektu budżetu gminy 

Bieliny na 2024 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2049. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/503/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy  

Finansowej na lata 2024-2049. 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/503/23 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2049 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 



12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/503/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2049 została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/504/23 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 2024 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/504/23 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Bieliny na 2024 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/504/23 w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 2024 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LXII/504/23 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 

2024 rok została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/505/23 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na remont 

drogi powiatowej nr 1314T w miejscowości Huta Nowa od km: 

2+660 do km 3+205 



 Projekty uchwał przedstawił Pan Wójt. Powiedział m.in.: Szanowni państwo to są 

uchwały, na które potrzebna jest zgoda Rady Gminy w formie uchwały na 

dofinansowanie zadań, które nie są zadaniami gminy. Pytań brak 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/505/23 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na remont drogi powiatowej nr 1314T w 

miejscowości Huta Nowa od km: 2+660 do km 3+205 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/505/23 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 
remont drogi powiatowej nr 1314T w miejscowości Huta 
Nowa od km: 2+660 do km 3+205 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/505/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego na remont drogi powiatowej nr 1314T w miejscowości Huta Nowa od km: 

2+660 do km 3+205 została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/506/23 w sprawie 

zmiany uchwały Nr XI/90/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 

września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T 

Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/506/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/90/19 

Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T 

Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/506/23 w sprawie 
zmiany uchwały Nr XI/90/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 



września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 
0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/506/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/90/19 Rady Gminy 

Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta 

Podłysica-Huta Szklana została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/507/23 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 

lutego 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa 

sygnalizacji świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu 

drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą powiatową 0325T oraz drogą 

gminną 308012T” 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/507/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa sygnalizacji 

świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą 

powiatową 0325T oraz drogą gminną 308012T” 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/507/23 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 
lutego 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. 
Budowa sygnalizacji świetlnej w miejscowości Bieliny na 



skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą powiatową 
0325T oraz drogą gminną 308012T” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 



12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/507/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/322/22 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej dla zadania pn. Budowa sygnalizacji świetlnej w miejscowości Bieliny na 

skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą powiatową 0325T oraz drogą gminną 

308012T” została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/508/23 w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Pan Wójt powiedział:  Szanowni państwo w ubiegłym roku system odbioru 

odpadów komunalnych  sam się sfinansował, nie trzeba było podejmować takiej uchwały. 

Natomiast już widzimy w tym roku i też na bieżąco to śledzimy, że po podsumowaniu  

wszystkich wydatków, które są związane z systemem śmieciowym łącznie z prowizją 

sołtysów to ten system się już nie zamknie. Jest to głównie związane z tym, że jeśli chodzi 

o wagę to jest dużo więcej śmieci niż było w roku poprzednim. My  nie płacimy 

miesięcznie tylko płacimy według tonażu, według wagi zebranych odpadów. Tak jak 

powiedziałem widzimy, że to się już nie zamknie stąd, żeby być w zgodzie z przepisami 

jest potrzebna uchwała rady gminy o tym, że jeżeli się system nie zamknie  to ta dopłata 

będzie z budżetu. Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/508/23 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/508/23 w sprawie 
pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 



komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 



12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/508/23 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/509/23 w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika ochotniczej straży pożarnej oraz kandydata na strażaka 

ratownika OSP 

 Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in. Szanowni państwo są 

zapisy ustawy, które mówią o tym, że raz na dwa lata powinna być uchwała dotycząca 

ekwiwalentu za udział w akcjach ratowniczych i szkoleniach i taką analizę 

przeprowadziliśmy. Analizę przeprowadziliśmy w oparciu też o stawki z innych gmin i 

nasza propozycja jest następująca: ekwiwalent za udział w akcjach ratowniczych dla 

strażaków ochotników do tej pory wynosił18 zł za godzinę  proponujemy 25 zł., gdzie w 

innych gminach jest 22 zł, 27 zł, 25 zł. Natomiast jeśli chodzi o szkolenia, te szkolenia 

się kształtują bardzo różnie 10 zł 5,50 zł, 12 zł, 14 zł, 10 zł u nas było 6 zł, proponujemy 

12 zł. 

Bardzo dziękuję strażakom za cały rok działalności, że są jak jest potrzeba. Biorą 

udział i w zdarzeniach drogowych i zabezpieczeniach różnych sytuacji drogowych i 

udzielanie często tej pierwszej pomocy, bo często to właśnie strażacy ochotnicy są na 

miejscu zdarzenia jako pierwsi. Pytań brak. 

Radni będącymi czynnymi strażakami z przyczyn formalnych nie brali udziału w 

głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/509/23 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej oraz 

kandydata na strażaka ratownika. 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/509/23 w sprawie 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika ochotniczej straży pożarnej oraz kandydata na 
strażaka ratownika OSP 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk nie głosował 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof nie głosował 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nie głosował 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/509/23 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej oraz kandydata na 

strażaka ratownika została w głosowaniu imiennym przyjęta 11 głosami „za” i 4 nie 

oddało głosów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/510/23 w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Bieliny na 2024 rok 

Pani Jadwiga Wójcik Sekretarz Gminy Bieliny przedstawiła projekt uchwały. 

Powiedziała m.in.: Szanowni państwo gminny program profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla gminy Bieliny na 2024 

rok określa w jaki sposób realizowane są zadania gminy nałożone na nią w ustawie o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz w ustawie o 

przeciwdziałaniu narkomanii. Od ubiegłego roku nie funkcjonują już dwa oddzielne 

programy, ale jeden program gdzie połączona jest realizacja tych zadań, a 

to między innymi z tego względu, że oba te programy miały to samo źródło finansowania, 

czyli opłaty za korzystanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Od ubiegłego 

roku również ta kwota środków przeznaczona na realizację programu została 

powiększona o tak zwaną opłatę „małpkową”. To jest opłata uzależniona od wysokości 

sprzedaży na terenie gminy alkoholu w opakowaniach o pojemności nie przekraczającej 

300 ml. Zadania są określone w art. 4 ustawy o wychowaniu trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz w art. 10 ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii. 

Jeżeli chodzi o program ma on swój schemat, swoje ułożenie. Określone są zasady  

realizacji, cele programu, zadania, które są realizowane. Każde zadanie jest 

uszczegółowione poprzez wskazanie jakie działania są wykonywane w celu realizacji 

tego programu.  Przy opracowaniu programu na rok 2024 posiłkowaliśmy się diagnozą 

lokalnych zagrożeń społecznych. Tak jak prognoza była opracowywana w trakcie 

procedury przygotowywania projektu strategii rozwiązywania problemów społecznych i 



tutaj w tej diagnozie zostały wskazane, zidentyfikowane problemy na jakie należy 

zwrócić uwagę przy wykorzystaniu środków i przy prowadzeniu działań 

profilaktycznych. Generalnie jeżeli chodzi o program jest on nakierunkowany na 

prowadzenie działań z zakresu profilaktyki uniwersalnej, pierwszorzędowej, czyli takiej 

profilaktyki, która zapobiega powstawaniu pewnych uzależnień, albo też ich pogłębianiu 

się. Jest ona skierowana przede wszystkim do uczniów szkół podstawowych działających 

na terenie gminy, ale również do młodzieży, a także są też działania, które są 

ukierunkowane już na przedszkolaków. Już tam mówi się o tym, w jaki sposób 

podchodzić do tego jak spędzać wolny czas tak, żeby to działanie, to postępowanie było 

wolne od uzależnień, od takich nawyków, które są niewskazane. W szczególności chodzi 

tutaj o tak zwane uzależnienia behawioralne, a wśród nich przede wszystkim fonoholizm, 

czyli uzależnienie od telefonu, a także uzależnienie od internetu. W tym kierunku 

wprowadzone były w bieżącym roku działania w szkołach i będzie również kontynuacja 

tych działań. Są to działania, które przynoszą określony skutek, a także są bardzo dobrze 

odbierane przez dzieci i przez młodzież. Na realizację działań i zadań określonych w 

programie na 2024 rok została zaplanowana kwota dochodu w wysokości 146 984,66 zł 

i taka sama kwota została zaplanowana na wydatki, a jest to wymuszone 

równowagą budżetu. Zostały również wskazane określone kwoty na realizację działań w 

poszczególnych zadaniach. Po zakończeniu roku budżetowego zostanie oczywiście 

sporządzone sprawozdanie, również z realizacji zadań wysokości wykorzystanych 

środków w obszarze przeciwdziałania uzależnieniom i tak jak to wynika z określonych 

przepisów prawa kwota, która nie zostanie wykorzystana w 2023 roku zwiększy te środki, 

które zostały zaplanowane w podstawie programu. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/510/23 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/510/23 w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Gminy Bieliny na 2024 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 



Uchwała Nr LXII/510/23 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Bieliny na 2024 rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/511/23 w sprawie 

utworzenia linii komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

Pan Wójt powiedział:  Szanowni państwo chcemy kontynuować to co w tej chwili 

już funkcjonuje. Wiemy, że jeśli chodzi o funkcjonowanie linii transportu komunikacji 

kilka lat temu mieliśmy trochę takich wniosków ze strony mieszkańców o uruchomienie 

na przykład połączenia południowej części Gminy z Bielinami. Udało się to uruchomić 

dzięki właśnie środkom też pochodzącym z tego tak zwanego funduszu autobusowego. 

Jakie jest obłożenie tych linii, to ten przykład też pokazuje i trzeba jasno powiedzieć, że 

gdyby nie było dopłaty to ta linia by nie kursowała, nie byłoby szansy na to, żeby znalazł 

się przewoźnik, który by to utrzymał i taka sama sytuacja jest, jeśli chodzi o linie, które 

obsługują północną część gminy. Było dużo wniosków o to, żeby połączyć te 

miejscowości taką linią komunikacji z Bielinami i to się udało też dzięki temu 

dofinansowaniu. 

W projekcie uchwały wskazane są linie komunikacyjne o przebiegu: 

1. Lechów – Makoszyn – Belno – Napęków – Górki Napękowskie – Bieliny – 

Górki Napękowskie – Napęków – Belno – Makoszyn – Lechów, 

2. Porąbki – Kakonin – Bieliny – Kakonin – Porąbki, 

3. Huta Podłysica – Huta Szklana – Huta Stara – Huta Nowa – Bieliny – Huta 

Nowa – Huta Stara–Huta Szklana – Huta Podłysica, 

4. Napęków – Górki Napękowskie – Napęków. 

Udało nam się pozyskać kwotę ponad 700 tysięcy, która stanowi dopłatę do tych 

wszystkich kursów. Są to pieniądze pochodzące z budżetu państwa i bez tych pieniędzy 

oczywiście gmina nie byłaby w stanie absolutnie realizować takich dopłat i takich 

kursów. Ponieważ złożyliśmy wniosek i te środki udało nam się pozyskać  to dalej będą 

te kursy funkcjonować. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/511/23 w sprawie utworzenia linii 

komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/511/23 w sprawie 
utworzenia linii komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie 
umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 



jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 



14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/511/23 w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej i 

wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/512/23 w sprawie 

określenia zmiany wzoru deklaracji o wysokość i opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 
Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo na poprzedniej sesji podejmowaliśmy 

uchwałę, która wyłączała z tego naszego systemu domki letniskowe. W związku z 

powyższym też jest potrzeba zmiany wzoru deklaracji. 

 Dla państwa sołtysów informacja, że nie trzeba będzie zbierać nowych deklaracji, 

natomiast jak będzie wprowadzana zmiana, czy nowa deklaracja składana to już według 

tej, która jest załącznikiem do tej uchwały. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/512/23 w sprawie określenia zmiany wzoru 

deklaracji o wysokość i opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/512/23 w sprawie 
określenia zmiany wzoru deklaracji o wysokość i opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 



Uchwała Nr LXII/512/23 w sprawie określenia zmiany wzoru deklaracji o 

wysokość i opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/513/23 w sprawie 

wyrażenia zgody na najem dotychczasowemu najemcy miejsc 

parkingowych znajdujących się na działce oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 729/2, położonej w obrębie 0003 Bieliny 

Poduchowne, stanowiącej własność Gminy Bieliny – na czas 

oznaczony do trzech lat 

Pan Wójt powiedział, że projekt uchwały dotyczy zgody na najem 

dotychczasowemu najemcy miejsc parkingowych znajdujących się na działce oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 729/2. Chcemy to kontynuować, a w związku z tym, że będą te 

dodatkowe kursy i te linie obsługiwane tutaj przez przewoźnika to też musi mieć 

możliwość parkowania. Jest to tak naprawdę w godzinach nocnych, wieczornych, 

popołudniowych i w niczym to nie przeszkadza, jeśli chodzi o funkcjonowanie tego 

parkingu tutaj u nas. Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/513/23 w sprawie wyrażenia zgody na najem 

dotychczasowemu najemcy miejsc parkingowych znajdujących się na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 729/2, położonej w obrębie 0003 Bieliny 

Poduchowne, stanowiącej własność Gminy Bieliny – na czas oznaczony do trzech lat 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/513/23 w sprawie 
wyrażenia zgody na najem dotychczasowemu najemcy miejsc 
parkingowych znajdujących się na działce oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 729/2, położonej w obrębie 0003 
Bieliny Poduchowne, stanowiącej własność Gminy Bieliny – na 
czas oznaczony do trzech lat 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/513/23 w sprawie wyrażenia zgody na najem 

dotychczasowemu najemcy miejsc parkingowych znajdujących się na działce 



oznaczonej numerem ewidencyjnym 729/2, położonej w obrębie 0003 Bieliny 

Poduchowne, stanowiącej własność Gminy Bieliny – na czas oznaczony do trzech lat 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/514/23 w sprawie 

przystąpienia Gminy Bieliny do realizacji Programu "Asystent 

osobisty osoby z niepełnosprawnością"- edycja 2024 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego 

Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo, jeśli chodzi o asystenta osoby z 

niepełnosprawnością to my w tym programie już uczestniczymy w tym roku, w 

poprzednich latach. Chcemy uczestniczyć w edycji 2024. Operatorem będzie oczywiście, 

czy realizatorem będzie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Środki pozyskane z 

budżetu państwa. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/514/23 w sprawie przystąpienia Gminy Bieliny 

do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością"- edycja 2024 

w ramach Funduszu Solidarnościowego  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/514/23 w sprawie 
przystąpienia Gminy Bieliny do realizacji Programu "Asystent 
osobisty osoby z niepełnosprawnością"- edycja 2024 w 
ramach Funduszu Solidarnościowego 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/514/23 w sprawie przystąpienia Gminy Bieliny do realizacji 

Programu "Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością"- edycja 2024 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami 

„za”.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/515/23 w sprawie 

wyrażenia zgody na udział w projekcie oraz upoważnienia Wójta 

Gminy Bieliny do podpisania umowy partnerskiej na rzecz 



realizacji Projektu pn."eRual resillience" w ramach Programu 

Interreg Region Morza Bałtyckiego 2021-2027" 

 

Pani Jadwiga Wójcik Sekretarz Gminy Bieliny przedstawiła projekt uchwały. 

Powiedziała m.in.” Szanowni państwo Gmina Bieliny została zaproszona do 

uczestnictwa w tym projekcie. Jednakże jej pełne uczestnictwo i możliwość podpisania 

umowy partnerskiej oczywiście wymaga zgody rady gminy oraz upoważnienia wójta 

gminy do podpisania umowy partnerstwa. Projekt ten jest projektem międzynarodowym. 

Realizowany będzie przez 14 partnerów, trzech partnerów z Polski tak jak to macie 

państwo wskazane w uzasadnieniu. Jeżeli chodzi o partnerów polskich to jest to Fundacja 

z Kielc, Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju i Promocji Podkarpacia oraz Gmina Bieliny. 

Ogólnym celem programu jest wprowadzenie w życie innowacyjnych rozwiązań i jest to 

skierowane do społeczności państw,  które mogą brać udział i pozyskiwać środki z tego 

programu. Jeżeli chodzi o Polskę cały obszar Polski, wszystkie województwa mają 

możliwość korzystania ze środków tego programu. Nie zawsze tak jest, jeżeli chodzi o 

programy międzynarodowe. Szczególnie mają one charakter transgraniczny, czyli te 

obszary, które ze sobą graniczą i przylegają. Stroną wiodącą, partnerem wiodącym jest 

Stowarzyszenie Gmin Powiatu Tartu z Estonii. Ważne jest, że uczestnictwo w tym 

projekcie nie wymaga wkładu finansowego gminy, natomiast ten wkład pieniężny będzie 

liczony w postaci kosztu czasu pracy wolontariuszy. Oczywiście projekt ten znajdzie się 

w budżecie gminy z określoną kwotą, ale to będą środki pochodzące z tego programu i 

na podstawie tej umowy partnerskiej i umowy dofinansowania, które Partner wiodący 

pozyska i podpiszę z operatorem tego programu. Jeżeli chodzi o samą istotę tego 

programu eReal resillience jest to odporność obszarów wiejskich, ponieważ celem tego 

działania, w którym realizowany jest projekt, celem szczegółowym są odporne 

gospodarki i społeczności. Ta odporność, o której mowa jest w programie to jest 

taka możliwość, czy zdolność reagowania na zmiany, które są przede wszystkim 

spowodowane czynnikami zewnętrznymi. Natomiast, jeżeli chodzi tutaj o ten przedrostek 

E to on wskazuje na to, że chodzi tutaj o to, aby na obszarach wiejskich w całym procesie 

przystosowywania i dopasowywania, dostosowywania się do tych zmian zewnętrznych 

można było wykorzystać Internet. Internet jest tutaj stosowany i jest postrzegany, jako 

narzędzie dostosowywania się do tych zmian zewnętrznych po to, aby właśnie nabywać 

tą odporność i zdolność do dalszego funkcjonowania w zmienionych warunkach 

zewnętrznych. Jeżeli chodzi o zakładane rezultaty tego projektu to takim ważnym 

elementem jest testowanie wypracowanych narzędzi w grupie minimum 10 do 20 małych 

i średnich przedsiębiorstw, czyli tutaj jest to skierowane na tą sferę gospodarczą, która na 

terenach wiejskich funkcjonuje, ale nie jest to bez udziału i bez powiązania zarówno ze 

sferą społeczną jak i środowiskową ze względu właściwie na tą wielofunkcyjność 

obszarów wiejskich. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXII/515/23 w sprawie wyrażenia zgody na udział w 



projekcie oraz upoważnienia Wójta Gminy Bieliny do podpisania umowy partnerskiej 

na rzecz realizacji Projektu pn."eRual resillience" w ramach Programu Interreg Region 

Morza Bałtyckiego 2021-2027" 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXII/515/23 w sprawie 
wyrażenia zgody na udział w projekcie oraz upoważnienia 
Wójta Gminy Bieliny do podpisania umowy partnerskiej na 
rzecz realizacji Projektu pn."eRual resillience" w ramach 
Programu Interreg Region Morza Bałtyckiego 2021-2027" 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 22 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 



8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXII/515/23 w sprawie wyrażenia zgody na udział w projekcie oraz 

upoważnienia Wójta Gminy Bieliny do podpisania umowy partnerskiej na rzecz 

realizacji Projektu pn."eRual resillience" w ramach Programu Interreg Region Morza 

Bałtyckiego 2021-2027" została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

18. Pytania/Odpowiedzi 

Pan Stanisław Ołubiec sołtys sołectwa Bieliny Poduchowne poprosił o pomoc 

urząd gminy o zdyscyplinowanie właścicieli psów, aby te nie biegały bez opieki.  

Pan Wójt Powiedział, że jest to problem, który rzeczywiście mocno dotyka. Po 

pierwsze nie ma dyscypliny u mieszkańców, właścicieli psów, którzy powinni się czuć 

za psa odpowiedzialni,  rzeczywiście jest tak, że jest trochę takich osób, które mówią z 

przekonaniem takim, że pies nie gryzie. Może nie gryzie ale ktoś idzie, czy dziecko idzie 

i się boi. Może przygotujemy taką ulotkę z informacją dla właścicieli, żeby  pilnować 

tych zwierząt,  żeby one bezpańsko nie biegały. 

Pan Wójt przedstawił informację na temat wyłapywania psów. 

 Pan Tadeusz Baran sołtys sołectwa Makoszyn podziękował za otwarcie świetlicy 

w nowym budynku w Makoszynie. Poprosił o doposażenie świetlicy w szafkę, ławeczki 

i wieszaki dla dzieci. 

Pan Wójt odpowiedział, że zdaje sobie sprawę, że ta świetlica jest nie 

wyposażona, ale umożliwiliśmy korzystanie z niej dzieciakom również w ramach 

świetlicy. Mamy projekt  na wyposażenie tego budynku, więc to wszystko będzie 



 uzupełnione. Jeżeli się okaże, że to bardzo się przesuwa w czasie to po nowym roku  

ławeczka, czy szafeczka będzie dokupiona. 

Radny Pan Henryk Durlej powiedział: panie wójcie, szanowna rado chciałem 

państwu podziękować za podjęcie tej strażackiej uchwały. Wiemy, że przepis 

przepisałem jak to obowiązuje, ale takie podejście spokojne, logiczne do tego tutaj przez 

pana wójta, szanowną radę jest dowodem na to, że szanujecie państwo nas jako 

strażaków, pomagacie jak możecie za co w imieniu wszystkich strażaków  bardzo 

dziękuję. 

Pan Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny oraz Pan Józef Gawęcki 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny złożyli życzenia z okazji Świąt Bożego 

Narodzenia. 

19. Zamknięcie obrad sesji 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.15. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala  

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 

 


